
Referat af ordinær generalforsamling 
Brønshøj Boldklub 
Den 13. marts 2023 

Inden generalforsamlingen startede mindedes vi de klubkammerater, der var afgået ved døden i løbet af 

det seneste år: 

Kalman Legradi 

Ove Andersen 

Henning Steen Hansen 

Verner Nielsen 

Carsten Sørensen 

Jørgen Løwen 

Eigil Rasmussen 

Søren Svup Hansen 

 

Æret være deres minde 

 

 

Valg af dirigent 

Finn Ryberg blev enstemmigt valgt som dirigent og konstaterede generalforsamlingens lovlighed. 

Bestyrelsens beretning 

Derefter gik vi over til selve generalforsamlingens dagsorden. Formand Peer Goe Jacobsen fremlagde 

bestyrelsens beretning. Efter endt beretning blev denne sat til debat – Og beretningen havde været så 

fyldestgørende, at der ikke var nogen spørgsmål. 

Da der ikke var nogen spørgsmål, konstaterede dirigenten, at bestyrelsens beretning var enstemmigt 

vedtaget. 

 

Regnskab & Budget 

 

Kirsten Espersen gennemgik regnskabet. 

 

Årets resultat blev et overskud på kr. 53.613 – egenkapitalen er nu positiv med kr. 1.015.225.  

 

Regnskabet blev taget til efterretning. 

 

Kirsten Espersen fortalte, at klubbens bestyrelse i budgettet for 2023 budgetterer med et overskud på 500 

kr. 

 

 



 

Indkomne forslag 

 

Under indkomne forslag stillede Bestyrelsen en del forslag til ændring af vedtægterne. De fleste af 

ændringerne var forårsaget af krav fra KBHs Kommune. De nye vedtægter kan ses på klubbens hjemmeside. 

 

Forslagene blev enstemmigt vedtaget. 

 

  

Valg 

 

A. Konstitueret Formand Peer Goe Jacobsen – Valgt for 1-årig periode 

B. Bestyrelsesmedlem Mikkel Gybel-Brask – Genopstiller ikke – Jesper Mathiesen Valgt 

C. Bestyrelsesmedlem Jens Kristian Jensen – genvalgt 

D. Bestyrelsessuppleant – Carsten Pedersen valgt 

E. Bilagskontrollant – Steen Kristensen - Genvalgt 

F. Revisor – Genvalg 

 

  

Brian Helquist blev valgt ind i bestyrelsen, da der ifølge lovene er mulighed for at tage et ekstra 

bestyrelsesmedlem ind. 

 

 

Eventuelt 

 

Under eventuelt spurgte Jan Vedel – Ny i klubben ind til Radiometer Cup – Hvorfor er der ikke en senior 

Radiometer Cup? 

 

Finn Ryberg svarede, at Radiometer ønsker kun at støtte ungdomsarbejdet. 

 

Vi har vores Jule Five-a-side for seniorer. 

 

 

Derefter takkede Formand Peer Goe Jacobsen dirigenten Finn Ryberg for god ledelse af 

generalforsamlingen, og der blev sluttet af på rigtig BB-manér med et rigtigt BB-hurra. 


